
FAU MØTE 09.01.2024 

Sted: Møterom barnetrinn. 

Kl 18:00-19:30 

 

Tilstede : Kristin Arna, Karianne Ude, Glenn Earl Eide, Gunnhild Valberg, May Iren Korsnes, Liz 

Pettersen, Marte Høknes 

 

1.Skolemiljø- Hvilke utfordringer på hvilke trinn?  

- Har det dukket opp utfordringer på de ulike trinn knyttet til bemanningssituasjonen på lærersiden? 

-Forebyggende tiltak, hva gjøres aktivt i hverdagen for å fremme skolemiljøet? Er det nok voksne ute i 

friminuttene? Levende uteområde- oppmaling av f.eks. «Bassebaner», paradis, diverse ballspill 

baner++. Vi stiller spm videre inn til SU i første omgang og utfordrer skolen på hvordan skolen vil løse 

bemanningsutfordringen i tiden fremover. 

- Tidligere var det trivselsledere i klassene som hadde som oppgave å motvirke utenforskap. Er de 

borte? Er det en idè å gjeninnføre det? 

 

2.Bruk av «sykkeldyktig» som pedagogisk verktøy. (www.sykkeldyktig.no) 

-FAU stiller igjen spørsmål om hvordan skolen jobber for å møte kompetansemålene fra 

læreplanverket (kroppsøvingsplanen) som er spesielt relevant for trafikkopplæring? 

-Det skal jobbes systematisk med trafikk og risiko i skolen, ikke kun arrangeres sykkeldag eller 

sykkelprøve på våren. 

 

3.Orienteringssaker 

-Innspill kommunen om trafikksikkerhet Frosta sentrum. Til behandling i kommunen. 

-Søknad FK midler er sendt inn fra FAU. Til behandling i fylkeskommunen. 

-Møte med oppvekstsjef 18.01.24 Agenda: Tur i 10.trinn, ordensreglementet++. Flere forhold rundt 

disse to temaene blir problematisert. Vi følger opp med skolens ledelse og oppvekstsjef. 

(Glenn informerer FAU om hva som fremkommer i møtet den 18.01) 

-Stormøte med politi, SLT, Miljøteam m.fl 24.01.24 for ungdomsskoletrinnet. Info ikke kommet fra 

skolen foreløpig, bør komme snart. 

 

4.Eventuelt 

-Foreldre kompetanseheving i barnetrinn. (Se sak fra FAU møte i des 2023.) FAU vil ta opp denne 

tråden og arrangere en «forebyggende» dag for utvalgte barnetrinn. 



-Flere foreldre ønsker flere fysiske lærebøker. FAU ønsker en begrunnelse fra skolen for bruk av 

digitale læremidler. 

-Leksefri skole er et ønske fra mange foreldre. Spilles inn til SU/ skolens ledelse dersom det er 

konsensus i foreldregruppa om dette. Må tas opp på foreldremøter på trinnene så FAU repr. Vet hva 

slags standpunkt som trinnet har tatt til spørsmålet. 

 

Neste møte 19.03.24  

 

 

 


